



Alderman Sir David Brewer, CMG

Chairman
China-Britain Business Council
Former Lord Mayor of the City of London

Sir David's career has been in insurance broking, with Sedgwick and, now, Marsh. For Sedgwick he opened their offices in Japan in 1976, in China in 1981 and in India in 1986.

He is Chairman of the China-Britain Business Council, President of the EU-China Business Association and a 'Think London' International Envoy for London.

He is also a Non-Executive Director of NYSE LIFFE, Tullett Prebon SITICO (China) Ltd and the National Bank of Kuwait (International) PLC. Sir David is Advisor on China for BUPA, IFSL and IPS.

He was Lord Mayor of the City of London for the year 2005 – 2006, and was appointed Her Majesty's Lord-Lieutenant of Greater London in 2008.



白樂威爵士, CMG

英中貿易協會董事長
前倫敦市長

白樂威爵士多年來一直從事保險經紀業，現時任職於達信保險經紀公司。他曾效力於 Sedgwick，先後為該公司在日本 (1976年)、中國 (1981年) 及印度 (1986年) 開設辦事處。

白樂威爵士現任英中貿易協會主席、歐盟中國貿易協會主席及倫敦投資局國際特使。

此外，白樂威爵士現時亦是 NYSE LIFE、上海國利貨幣經紀有限公司及科威特國家銀行的非執行董事，以及保柏、倫敦國際金融服務機構及 IPS 集團的中國顧問。

白樂威爵士曾於 2005 至 2006 年擔任倫敦市長，並於 2008 年被英女王任命為大倫敦郡長 (Lord - Lieutenant of Greater London)。